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Frigör 40 000 kvadratmeter genom att bygga en kompakt elanläggning 

Den nya moderna mottagnings- och fördelningsstationen för el som nu föreslås byggas på 
”Sydvästra Rosetten” blir väldigt liten till ytan jämfört med äldre mottagnings- och 
fördelningsstationer. Det är visserligen dyrare att bygga med ny yteffektiv teknik än 
gammeldags mer ytkrävande teknik. Dock är marken på Västra Sicklaön så pass värdefull att 
det sammantaget kan ses som en lönsam investering. 
 
Kommunen har idag en stor gammaldags ytkrävande elanläggning på den nästan 50 000 
kvadratmeter stora tomten Erstavik 25:31 vid återvinningscentralen i Östervik. Om vi skulle 
ersätta denna med en modern mer kompakt elanläggning liknande den som planeras vid 
”Sydvästra Rosetten”, skulle vi kunna frigöra stora ytor till någon annan verksamhet, 
exempelvis idrott. 
 
 

  
Med modern yteffektiv teknik                    eller äldre ytkrävande teknik 
 
 
 
Mot bakgrund av detta föreslår jag att: 
 

 Kommunstyrelsen utreder förutsättningarna för att bygga om elanläggningen 
vid Östervik för att frigöra ytor till annan verksamhet. 
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